
             

 

 
Amendement SMHC 

 
 

 
Naar aanleiding van agendapunt nr. 4 
 

 
Onderwerp: Programmabegroting 2016 
 

 
De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 5 november 2015 
 

 
Overwegende dat:  

 hockeyvereniging SMHC snel groeit en daardoor, voor zowel wedstrijden als trainingen, 
toenemende planningsproblemen ondervindt hetgeen thans leidt tot een ledenstop. 

 het huidige hockeyveld dringend aan vervanging toe is.  

 In het verleden reeds meerdere keren is aangegeven dat, bij groei van ledenaantal tot circa 
300 leden, de aanleg van een tweede veld noodzakelijk is.  

 Er in 2011 reeds principebesluiten zijn genomen door het college gericht op deze uitbreiding. 

 Als gevolg van meerdere oorzaken is verzuimd acties uit te zetten om een vervolg te geven 
aan deze besluiten. 

 Gezien de urgentie van de huidige problematiek een inhaalslag, qua besluitvorming op zijn 
plaats is.  

  

 
Besluit  
 

 Op pagina 35 de zin “De hockeyvereniging SMHC groeit snel. Onderzocht wordt of naast de 
vervanging van het huidige veld uitbreiding naar twee velden noodzakelijk is” te wijzigen. 

  
“De hockeyvereniging SMHC groeit snel. Het ledenaantal is van dien aard dat de eerder 
vastgestelde noodzaak om te komen tot een tweede kunstgrasveld urgent is geworden. 
Samen met het bestuur van de SMHC wordt op korte termijn gekeken op welke wijze en op 
welke termijn alsnog tegemoet gekomen kan worden aan de behoefte van de SMHC.  
De raad wordt hierover zo spoedig mogelijk geïnformeerd uiterlijk in het 2e kwartaal van 
2016”. 
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